
BRM-III.0012.1.7.2022

Protokół nr 34/VIII/2022
 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 7 września 2022 r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w  Ratuszu (sala nr 2), uczestniczyli w
nim członkowie  Komisji  zgodnie  z  załączoną listą  obecności  (zał.  nr  1  i  2)  stanowiąc
quorum  niezbędne  do  opiniowania  spraw  objętych  porządkiem  posiedzenia.  W
posiedzeniu  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  wymienieni  na  liście  obecności
stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu.
Posiedzenie trwało od godziny 17:30 do 17:50. 
Posiedzeniu przewodniczył p. Zdzisław Drozd – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Informacja z wykonania budżetu miasta Lublin za I półrocze 2022 roku (druk nt 1534-1).

2. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej miasta Lublin według
stanu na dzień 30 czerwca 2022 roku (druk nr 1535-1).

3.Omówienie kontroli w Ośrodku „Brama Grodzka – Teatr NN”.

4.Sprawy wniesione.

W związku z brakiem sprzeciwu, porządek został przyjęty i nie złożono do niego żadnych
uwag.

Ad  1.  Informacja z wykonania budżetu miasta Lublin za I półrocze 2022 roku (druk nt
1534-1).

Z uwagi na brak pytań  Przewodniczący kazał zaprotokółować, że „Komisja zapoznała się
z  Informacją z wykonania budżetu miasta Lublin za I półrocze 2022 roku”.

Ad  2. Informacja  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  miasta  Lublin
według stanu na dzień 30 czerwca 2022 roku (druk nr 1535-1).

Z uwagi na brak pytań Przewodniczący kazał zaprotokółować, że „Komisja zapoznała się z
Informacją  o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej  miasta  Lublin  według
stanu na dzień 30 czerwca 2022 roku”.

Ad 3. Omówienie kontroli w Ośrodku „Brama Grodzka – Teatr NN”.

Kontrola została omówiona przez radnego Stanisława Brzozowskiego, który przedstawił
członkom komisji główne założenia zawarte w protokole kontroli. W dyskusji głos zabrał
radny Zdzisław Drozd, który spytał o zmiany w regulaminach wynagrodzenia i czy zostały
już  wprowadzone.  Obecny na posiedzeniu  dyrektor  Wydziału  Kultury Michał  Karapuda



wyjaśnił,  że  zmiany  te  są  już  przyjęte  i  obecnie  są  wprowadzane  w  poszczególnych
jednostkach. Następne pytanie zadał radny Stanisław Brzozowski, który spytał o stopień
wdrożenia  zaleceń  pokontrolnych.  Na  to  pytanie  odpowiedzi  udzielił  dyrektor  Ośrodka
„Brama Grodzka – Teatr NN” Tomasz Pietrasiewicz, który zapewnił, że są one wdrażane i
następuje ich realziacja. Po zakończeniu dyskusji Komisja zatwierdziła protokół z kontroli
głosami 7 „za”, przy 0”przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

Ad 4.Sprawy wniesione.
W  sprawach  wniesionych  Przewodniczący  Komisji  zwrócił  się  do  zespołu  radnych:
Bartosza Margula oraz Mai Zaborowskiej o zakończenie przeprowadzanej przez ich zespół
kontrolny kontroli  i  przedstawienie jej wyników komisji.   Z uwagi na brak innych spraw
wniesionych posiedzenie zakończono.

Protokółował:     Przewodniczący Komisji

 Łukasz Kowalczyk                   Zdzisław Drozd


